
 
 
 
 
Protokoll från medlemsmöte i sektionen Elektronikkomponenter 
Torsdagen den 28 jan 2010, hos Avnet Abacus, Esplanaden 3D, Sundbyberg 
 
______________________________________________________________ 
 
Närvarande: 
Arrow  Malin Berglund 
Avnet Abacus Thomas Säwensten 
EG Components Fredrik Celsing 
Future Electronics Eva Molinsky 
P-A Emilson  Per-Arne Emilson 
Satco Komponent Christer Sörving 
Stig Wahlström Gunnar Arvidsson 
Kansliet  Lena Norder 
 
 
1. Öppnande 

Ordförande Thomas Säwensten hälsade alla välkomma och öppnade mötet.  
Thomas gjorde en inspirerande inledning med ledord för sektionens verksamhet. 
En presentationsrunda gjordes, som följdes av en presentation av Avnets organisation och 
verksamhet.  
 

2. Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll fastställdes. 
 

3. Medlemsfrågor 
- ansökningar 
Två företag har ansökt om medlemskap i sektionen: 
- Hectos AB 
- Electrokit Sweden AB 
 
Beslut: att godkänna Hectos och Electrokit Sweden som medlemmar i sektionen. 
  
Att tillfråga: 
Bejoken - Thomas 
EBV – Thomas 
AAAAA Nordic – P-A  
Westcomp  - Lena, om ej medlem - prata då med Malin 
Modern Elteknik – Christer  
Rutronik - Lena 
 
Därtill: kolla företag anmälda till S.E.E. 
 

4. S.E.E. 
Viktigt med full fart på planering och marknadsföring. Bra om vi kan få nån hög chef  



 
uttala sig om att det är värdefullt att åka på S.E.E.  (t ex Intel, Ericsson?) 
Vore bra om utställarnas säljare kan ha med sig information om S.E.E. att lämna till 
kunderna! Även bra med info att kunna sända ut per mail samt kunna trycka upp själv. 
Mötet såg det som värdefullt att halvledarföretagen kommer att vara på plats på S.E.E.!. 
 
Mötets tro om besökarantalet: mellan 6-8 000 pers. 
 

5. Stora Elektronikdagen 
Ämnen av intresse att ta upp på Stora Elektronikdagen i sep. (Datum ej klart) 
- nya affärer  
- grön teknik – sol, belysning m.m. 
- strömförsörjning – Intelec (har svensk org) 
   stor del av strömförsörjningsaggregat ska bytas ut inom kort. 
   säkerhet, spara ström, elmotorer (tips från P-A och Thomas) 
 
- Hur skapa konkurrenskraftig struktur i branschen? 
- Tips på bra talare: Riverwood Solution vd Ron Keith.  EMS och ODM.  
- Kontraktstillverkarna – hur kan vi tillsammans utveckla den här industrin? 
 

6. Aktuellt i branschen 
Elektromekan uppköpta av Hanza. 
Note har bytt vd. 
SAAB-gruppen på försvarssidan förändrar sig. 
Ericsson lägger ner Gävle (mycket flyttar till Tallin). 
 

7. Föryngring av branschen 
Mötet var helt enigt om att föryngring är angeläget.  
Kan vi öka kontakterna mellan de yngre medarbetarna i våra medlemsföretag? 
 

8. Marknadsläget 
Senaste kvartalsstatistiken har sammanställts. Därtill gjordes innan mötet en enkät i all 
enkelhet, som visade en förväntad uppgång under kommande halvår. 
 

9. Övriga frågor 
Hemsidan: www.svenskelektronik.se är nu uppe. 
Obs! Anmälan till möten görs numera direkt på hemsidan! Alla möten finns dels i 
kortform i rutan ”Aktuellt” (till höger på sidan), samt under rubriken ”Kalendarium” . Där 
kan man anmäla sig, avanmäla sig samt även se vilka som anmält sig.  
Alla uppmanades å det varmaste att hädanefter använda hemsidan för att anmäla sig till 
möten! 
 

10. Nästa möte 
22 april kl 15.00 på Arrow i Ärvinge/Kista. 
 

11. Avslut 
Ordförande Tomas Säwensten tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Lena Norder   Thomas Säwensten 


